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Årsmøteprotokoll for Hole Frivilligsentral 
 

 

Årsmøte for Hole Frivilligsentral ble holdt på Hole Frivilligsentral  

Onsdag 7 februar kl 18:00. 

 

Stemmeberettigede ved årsmøtet oppnevnt av Eldrerådet 

- Gro Svarthol 

 

Stemmeberettigede ved årsmøtet oppnevnt av Humanitært styre 

- Jan Egil lyng 

- Jørn Inge Frøshaug 

- Merethe Sollien 

 

Stemmeberettigede ved årsmøtet oppnevnt av styret i  

Frivilligsentralen 

- Ola Hoel  

- Rune Løken 

- Atle Haglund 

- Jo Henriksen 

- Ove Hannestad 

- John Aspholt 

 

 

 

• Innkallingen ble godkjent 

• Sakslisten ble godkjent 

• Valg av dirigent ble Rune Løken 

• Valg av referent ble daglig leder Morten Heggelund 

• Valg av representanter til å underskrive protokollen ble Rolf Rørvik og Glen 

Lunde 

• Styrets årsberetning ble godkjent.  

• Regnskap 2018 ble godkjent  

• Handlingsplan 2019 ble godkjent.  

• Innkomne forslag; Ingen 

• Budsjett godkjent 

 

 

 

 

• Valg av styre 
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Valgkomiteens innstilling til nytt styre 2019 

   
Navn  Verv  Periode 

Rune Løken  Styreleder 1 år 

Anne Marie Henriksen  Styremedlem 2 år 

John Aspholt Styremedlem 1 år 

Atle Haglund Styremedlem 1 år 

Une Selte Styremedlem 2 år  

Ola Hoel  Styremedlem 1 år 

Reidun Ludman Styremedlem 1 år oppnevnt av eldrerådet 

Håvar Austgard Styremedlem Oppnevnt av kommunen 

Ove Hannestad Varamedlem  1 år 

May Olleberg Varamedlem  1 år 

   
Valgkomiteen har i 2018 bestått av: Ingeborg Høy og Helen Hovie 

   
Valgkomitee 2019 Helen Hovie og Ingeborg Høy  

   
 

  

Innstilling til nytt styre i Hole Ungdomsfrivilligsentral  
Sekretær Eelkje Alkemade 

Styreleder Glenn Lunde 

Styremedlem Gro Haugen 

Styremedlem Hilde Hagene 

Styremedlem Rody Ibrahim 

Styremedlem Jørgen 
Johannessen 

Styremedlem Siri Berrefjord 

Styremedlem Lars Petter 
Hannestad 

Styremedlem Asbjørn Vaet 

Styremedlem  Henrik Lunde 

Styremedlem Sebastian Lune 

  

   

   

   

Verbal forslag fra    
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Jan Egil Lyng om økt 
fokus på 
besøkstjeneste og 
organisere denne 
aktiviteten lokalt. 
Også et ønske om at 
vi jobber får å nå ut 
med info om våre 
aktiviteter til 
innbyggerne på en 
annen måte en det 
vi gjør i dag.  

   

   

  

   
 
  

   
 


